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Protokół nr 18/12
z posiedzenia Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej

Rady Miejskiej w Mosinie,
które odbyło się w dniu 8 maja 2012 r., w Sali Radnego
Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1.

Posiedzenie otworzył o godz. 15.15 Zastępca Przewodniczącego Komisji Promocji
Gminy i Współpracy Samorządowej Łukasz Kasprowicz. W obradach udział wzięli
członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według
załączonej listy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Prowadzący obrady Łukasz Kasprowicz złożył gratulacje prezesowi Chóru Kościelnego pw.
św. Cecylii Bronisławie Dawidziuk z okazji przyznania jej przez Radę Miejską w Mosinie
Medalu Rzeczypospolitej Mosińskiej.
Prezes Chóru Kościelnego pw. św. Cecylii Bronisława Dawidziuk przedstawiła szczegóły
dotyczące odbytych i planowanych koncertów w roku 2012. Odpowiedziała także na pytania
zgłoszone przez członków Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej, dotyczące
m.in.: cyklu koncertów chóru na wybrzeżu, czy chór koncertuje tylko w kościołach, czy
pozyskuje środki na koncerty. Poinformowała przy tym o planach wydania przez chór płyty.
Przewodniczący obrad Łukasz Kasprowicz zgłosił wniosek, aby radca prawny rozpoznał
możliwość zmiany statutu Chóru pw. św. Cecylii, w kierunku prowadzenia działalności
komercyjnej przez ten chór.
Wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła bez sprzeciwu
powyższy wniosek, który stanowi wniosek nr 1.
Prowadzący obrady Łukasz Kasprowicz zgłosił wniosek, aby ogłosić konkurs
na skomponowanie hymnu Gminy Mosina, który byłby uzupełnieniem gminnych symboli —

flagi i herbu.
Prezes Chóru Kościelnego pw. św. Cecylii Bronisława Dawidziuk poinformowała, że wyżej
wymieniony chór, ma w swoim repertuarze pieśń o Mosinie. Zaproponowała, iż zapozna ona
Komisję Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej z treścią tej pieśni, a także, iż zostanie
ona wykonana podczas uroczystej sesji Rady Miejskiej w Mosinie.
Wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła bez sprzeciwu
w powyższej sprawie wniosek nr 2.
W tym momencie na salę obrad przybył przewodniczący Komisji Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej Jacek Roalka, także odtąd w dalszym posiedzeniu tej komisji,
udział wzięło 4 jej członów.
Pełniąca obowiązki kierownika Biura Promocji i Komunikacji Społecznej Karolina
Adamczyk poinformowała o szczegółach dotyczących realizacji budżetu Gminy Mosina
ua rok 2011 w dziale dotyczącym promocji. Odpowiedziała przy tym na pytania zgłoszone
przez członków wyżej wymienionej komisji stałej w powyższej sprawie, dotyczące m.in.:
możliwości używania stempla z Elegantem z Mosiny na poczcie, możliwości objęcia
większego terenu gminy projektem „google art”, kamery on-line na wieży widokowej,
realizacji przedsięwzięcia bezpłatnego Internetu, punktu informacyjnego w Rogalinku,
ustaleń na spotkaniu z Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego w sprawie
wykonania wieży widokowej, przygotowań gminy do „Euro 2012”.
Przewodniczący obrad Łukasz Kasprowicz zwrócił uwagę na brak dobrego oznakowania
dojazdu do wieży widokowej na Pożegowie.
Przewodniczący Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej Jacek Rogalka
przypomniał, iż na ostatnim posiedzeniu wyżej wymieniona komisja stała przyjęła wniosek o
zakup łańcuchów — dla Przewodniczącego Rady Miejskiej Mosinie oraz dla Burmistrza
Gminy Mosina. Zwrócił się do prowadzącego obrady Łukasza Kasprowicza jakie jest jego na
d2ień dzisiejszy stanowisko w tej sprawie.



Przewodniczący obrad Łukasz Kasprowicz przedstawił swoje stanowisko. Następnie
przeprowadził polemikę z przewodniczącym Komisji Promocji Gminy i Współpracy
Samorządowej Jackiem Roalką w powyższej sprawie.
Przewodniczący Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej Jacek Roa1ka
zaproponował, aby na razie „wstrzymać ten temat”.
Komisja Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej przyjęła w sprawie wykonania
budżetu Gminy Mosina na rok 2011 w dziale dotyczącym promocji jednogłośnie, czyli 4
głosami „za” wniosek nr 3.
Przewodniczący Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej Jacek Rogalka
poinformował o szczegółach dotyczących umieszczania tablic na historycznych budynkach w
Mosinie.
Radny Jacek Szeszuła zaproponował, aby zwrócić się do właścicieli sklepów o umieszczanie
charakterystycznych szyldów o prowadzonej przez nich działalności.
Przewodniczący Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej Jacek Rogalka
poinformował o planach wycofania numeracji osiedli i wprowadzeniu dla nich nazw.

WINIOSKI KOMISJI PROMOCJI GMINY i WSPÓŁPRACY SAMORZĄDOWFJ:
1. Komisja wnioskuje o rozeznanie przez radcę prawnego możliwości zmiany statutu

Chóru pw. św. Cecylii, w kierunku prowadzenia przez chór działalności komercyjnej.
• 2. Komisja wnioskuje, aby podjąć działania w kierunku ustanowienia hymnu Gminy

Mosina.
3. Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu Gminy Mosina na rok 2011 w dziale

dotyczącym promocji gminy.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 17.00.

protokołowała prwodniczyl
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Joanna Nówaczyk Łutsz Kasprowicz
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